

## Enrollment

CAMPAIGN 新人推薦禮遇

2025.10.01 - 11.30



於活動期間健康倡導者成功介紹新人成為會員並達到指定介紹人數要求, 即有機會免費獲贈楓香,五味子或當歸精油!\*

During the promotion period, Wellness Advocate may earn Liquidambar, Schisandra or Angelica oils for FREE by successfully introduce new members and reach the target enrollment numbers!\*

**dōTERRA**HONG KONG



2025.10.01 - 11.30



## 健康倡導者成功介紹

Wellness Advocate successfully introduce

















2025.10.01 - 11.30

## 條款及細則:

- 1. 介紹人必須為香港/澳門健康倡導者且於當月完成 125PV 或以上「LRP忠誠顧客獎勵計劃」之香港OTG訂單。
- 2. 首購訂單是新健康倡導者(或自用會員【如適用】)於入會時所完成的第一張訂單。
- 3. 新會員必須於10月1日至11月30日期間入會,並完成125PV或以上之首購訂單,方合資格計算為新加入人數。
- 4. 此活動只適用於優惠期間於香港及澳門市場新加入之健康倡導者及自用會員。升級會員 (例如優惠顧客轉為自用會員/健康倡導者等)或重啟帳戶並不計算在內。
- 5. 日後如因辦理退貨造成獎勵資格不符合者,公司有權追回與相關獎勵獎項等值的金額。
- 6. 介紹人必須在2025年12月份仍保持為新會員之介紹人,方能計算為合格介紹人。
- 7. 介紹人之獎賞名單將於12月下旬公佈。有關獎品將於2026年1月派發。
- 8. 本公司保留最終解釋權及修改此推廣活動條款及細則之權利。

## **Terms and conditions:**

- 1. Enroller must be HK / Macau Wellness Advocate and complete 125PV HKOTG LRP order in the same month.
- 2. An enrollment order is the first order placed by a new Wellness Advocate (or Wholesale Customer where applicable) when they sign up.
- 3. New Members joined between 1 October to 30 November with 125PV first order purchase will be count as qualified enrollee.
- 4. This promotion is applicable for new Wellness Advocate and Wholesale Customer who join within the promotion period in Hong Kong and Macau only. Upgrade membership or reactivation are not eligible for this promotion.
- 5. If there is return/refund of the order(s), doTERRA® Hong Kong reserves the right to recover the equivalent amount of the relevant rewards.
- 6. Enrollers must keep enrollership of new enrollees until December 2025 in order to count them as a qualifying enrollment.
- 7. The enrollers' reward list will be announced in late December and prizes will be distributed in January 2026.
- 8. dōTERRA® Hong Kong reserves the right of final decision and interpretation in case of any disputes.